



**MILWAUKEE  
PUBLIC SCHOOLS**

လါမုာ် ၇ သီ, ၂၀၂၁

ဟါလိာ်, MPS ဟံာ်ဖိယိဖိတဖာ်,

လိာ်ပရါတဘုာ်အံာ်ဟ့ာ်လါာ်တံာ်န့ာ်ကျဲအုာ်ဟံာ်ဖိယိဖိတဖာ်လါအိာ်ဒီးကွါဖိတဖာ်လါအဒီးန့ာ်ဘာ်တံာ်ကူာ်ဘာ်ကူာ်သ့လါဆိတံာ်မါစါတဖာ်လါအနီာ်ကစါလါမဲာ်သကိးမဲာ် ဒီးပုာ်လါအယုထါလါကဆဲးမါလိတံာ်လါ တံာ်အိာ်သးလါတံာ်မါလိတံာ်လါအုထါန့းအဖိခိာ်အဂီာ်န့ာ်လါ. အကတီာ်ဖဲကွါတံာ်သ့ာ်ထီာ်တဖာ်ကးတံာ်သးအဆါကတီာ်, မံးဝါးခံာ်ကမုာ်ကွါတဖာ် (MPS) မါဒီးအုညါလါတံာ်ကွါကဒါက့, မါဂ့ထီာ်, ဒီးရဲာ်ကျဲမါတံာ်ဟ့ာ်လါတံာ်မါစါတံာ်ခွဲးတံာ်ယာ်လါအယံာ် လါကွါဖိကိးကါဒဲးအဂီာ်, ပာ်ယုာ်ဒီးကွါဖိလါအိာ်ဒီးကွါဂါတလါတပုာ်ဘာ်န့ာ်လါ. ဒ်အမုာ်တံာ်အစါလါတံာ်မါလါအမါဒီးအသးအုအသိး, MPS, လုာ်ပိာ်မါထွဲတံာ်န့ာ်ကျဲတဖာ်လါအယံာ်လါ ဝံးခိစံာ် (Wisconsin) ကမုာ်တံာ်သိလိန့ာ်လိဝဲကျဲ (DPI), ဖဲတံာ်ဟ့ာ်လါတံာ်မါစါတဖာ်ဟ့ာ်လါတံာ်မါစါတသ့ မုတမုာ် တတုာ်ထီာ်ထီာ်ဘး ဒီးသန့ထီာ်အသးလါကွါဖိအတံာ်လိာ်ဘာ်တဖာ်, MPS ကဘာ်ကွါထံဆိကမိာ်ဘာ်ယးမုာ်လိာ်ဘာ်မါတံာ်ဟ့ာ်ကဒါက့တံာ်မါစါ, မုတမုာ် တံာ်မါစါလါဆိခါ, ဒီးတံာ်ထီာ်ဒူးအပတီာ်မန့လဲာ်, ဒီဖျါတံာ်ဘာ်ဒ်ဘာ်ထံးဒီဖျါတံာ်ဆါသကြိာ်အကတီာ်ဖဲ ၂၀၂၀-၂၁ တံာ်ထီာ်ကွါအန့ာ်န့ာ်လါ. တံာ်ဆါတံာ်တဖာ်အံာ်တံာ်ကမါအါလါကွါဖိတဂါစုာ်စုာ်အဖိခိာ်န့ာ်လါ.

**တံာ်ရဲာ်ကျဲမါ IEP တံာ်မါစါတဖာ်, တံာ်မါစါလါအဘာ်ထွဲတဖာ်, တံာ်မါစါတဖာ်လါအမါညါန့ာ်အသး, ဒီးတံာ်ဆိာ်ထွဲမါစါတဖာ်**  
MPS တံာ်မါစါလဲလါလါအဟ့ာ်လါဝဲအု ကွါဖိလါတမုာ်ကွါဂါတလါတပုာ်တဖာ်အကတီာ်ဖဲ တံာ်မါလိတံာ်လါနီာ်ကစါ ဒီး လါအုထါန့းအဖိခိာ်တဖာ်န့ာ်တံာ်ဟ့ာ်လါအါအုကွါဖိတဖာ်လါအိာ်ဒီးကွါဂါတလါတပုာ်န့ာ်လါ. တံာ်မါစါတဖာ်လါတံာ်ကွါထံဆိကမိာ်အါ ဒ်အမုာ်တံာ်မါစါလါဆိန့ာ်တံာ်ကမါနီာ်မါယါအါလါ IEP အပုာ်, ပာ်ယုာ်ဒီးတံာ်မါအသးခဲအံာ်ခဲအံာ်နီာ်ဂါနီာ်ဒူး, ဒီးတံာ်အကတီာ်န့ာ်လါ. တံာ်ယုထါတဖာ်လါတံာ်မါစါလါဆိတဖာ်အဂီာ်န့ာ် ကပာ်ယုာ်ဒီးတံာ်မါစါတဖာ်အကတီာ်ဖဲတံာ်ထီာ်ကွါအမုာ်န့ာ်, တရူးတံာ်ထီာ်ကွါအမုာ်န့ာ်/တံာ်ထီာ်ကွါမုာ်န့ာ်အလီာ်ခဲ, အကတီာ်ဖဲတံာ်ကါခါတံာ်ရဲာ်ကျဲကတီာ်, ဒီး/မုတမုာ် အကတီာ်ဖဲကွါအတံာ်ဟ့ာ်လါတံာ်သိာ်လိလါဆိကတီာ်န့ာ်လါ.

လါဟံာ်ဖိယိဖိတဖာ်လါအယုထါလါတံာ်မါလိတံာ်လါအုထါန့းအဖိခိာ်အဂီာ်န့ာ်, ကွါသရဲာ်တဖာ်ဒီးပုာ်မါတံာ်ဖိလါအဆိာ်ထွဲမါစါတဖာ်ကမါဒီးအုညါလါတံာ်ဟ့ာ်လါတံာ်ဟူးတံာ်ဂါတဖာ်လါတံာ်အိာ်လါဟံာ်ဒီးမါအါသ့ဒ်သိးကမါစါကွါဖိလါအတံာ်တုာ်ထီာ်ထီာ်ဘးလါအဝဲသ့ာ်အ IEP တံာ်ပညိာ်တဖာ် ဒီးမါတံာ်ဘူးဖဲအုပုာ်တဝါတံာ်ပိးတံာ်လိတဖာ်အဂီာ်န့ာ်လါ. ကွါသရဲာ်တဖာ်ဒီးပုာ်မါတံာ်ဖိလါအဟ့ာ်တံာ်မါစါလါဆိတဖာ် လါအမါသကိးတံာ်ဒီးန့ကွါဖိကအိာ်ဒီး တံာ်ပိးတံာ်လိလါလါဆိဆိလါအကြါးအဘာ်လါကမိးမံလိာ်သးဒီးကွါဖိအတံာ်လိာ်ဘာ်တဖာ် ယုာ်စုာ်ကိးဒီးပုာ်တဝါအတံာ်ပိးတံာ်လိတဖာ်လါဘာ်သ့ာ်သ့ာ်အ ဘူးအဖိခိာ်ကအိာ်လါန့ဟံာ်ဖိယိဖိအဂီာ်န့ာ်လါ.

**IEP တံာ်အိာ်ဖိာ်တဖာ်**

MPS မါဒီးအုညါလါတံာ်မါ IEP တန့ာ်တဘျီတံာ်အိာ်ဖိာ် ဒ်တံာ်ပာ်နီာ်တုာ်အါလါတံာ်န့ာ်ကျဲတဖာ်လါ DPI န့ာ်လါ. ဖဲ IEP တံာ်အိာ်ဖိာ်ကတီာ်န့ာ်, ကရူာ်တဖာ်ကကွါထံဆိကမိာ်ဘာ်ယးမုာ်လိာ်ဘာ်မါတံာ်ဟ့ာ်ကဒါက့တံာ်မါစါ, မုတမုာ် တံာ်မါစါလါဆိလါလိာ်ဝဲအဖဲအံာ်လါကွါတံာ်သ့ာ်တဖာ်အိာ်ထီာ်က့သးအခါခါတလိာ်ခါ, ဒီးတံာ်ထီာ်ဒူးအပတီာ်မန့လဲာ်န့ာ်လါ.ဟံာ်ဖိယိဖိတဖာ်ယုထီာ် IEP ကရူာ်ကရူာ်ဖိတဖာ်လါတံာ်ဆိလါပာ်လါတံာ်အိာ်ဖိာ်ဒီဖျါလိာ်ခဲ မုတမုာ် ဒီဖျါတံာ်ထံာ်လိာ်လါအုထါန့းဖိခိာ်လါတံာ်အါာ်လါတုာ်လိာ်အါသ့လါမိာ်ပာ်/ပုာ်ကွါထွဲတံာ်န့ာ်လါ. တံာ်ထံာ်လိာ်သးလါမဲာ်သကိးမဲာ်တဖာ်တံာ်ဟ့ာ်ပျဲအန့းလါအဖဲအံာ်ဘာ်န့ာ်လါ.

နမုမုာ် မိာ်ပာ်/ပုာ်ကွါထွဲတံာ်လါအိာ်ဒီးတံာ်သံကွါလါလါဆိဆိတဖာ်လါအဘာ်ယးဒီး နဖိလါအိာ်ဒီးကွါဂါတဂုာ်တဖာ်န့ာ်, ဝံသးစူာ်ဆဲးကျိးဒီးန့ကွါဖိအ IEP သရဲာ် မုတမုာ် တံာ်ကူာ်ဘာ်ကူာ်သ့လါဆိမုာ်ခါခိာ်, မုတမုာ် ကိးလိာ်ခဲအု တံာ်မါစါလါဆိဝဲကျဲဖဲ ၄၁၄-၄၃၈-၃၆၄၈ တက့ာ်.

စံးဘူးဘာ်န့ာ်လါတံာ်ပာ်ယုာ်မါသကိးတုာ်လါတံာ်ကူာ်ဘာ်ကူာ်သ့အဂီာ်အယိန့ာ်လါ.

လါတံာ်ပာ်ကဲအါ,

Jennifer Mims-Howell  
တစါတလိာ်တံာ်ကူာ်ဘာ်ကူာ်သ့ပုာ်ဘာ်မုဘာ်ဒါအခိာ်